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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kinek épül a rákosrendezői “Maxi-Dubaj” 
beruházás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
A Rákosrendezőre tervezett luxus beruházás vonatkozásában - amelyenek a területfejlesztésére több
száz  milliárdnyi  adófizetői  pénzt  tervez  fordítani  a  kormány,  -  a  nemrég  nyilvánosságra  került
nemzetközi szerződés vállalásai között két új elem is megjelenik, ami kérdéseket vet fel.
Az egyik, „a vasúti pálya befedése arra alkalmas módon, hogy felette egy park kialakítható legyen”.
A másik, a közvetlen gyorsvasúti kapcsolat a repülőtérrel.  Az előbbi elem esetében azt mutatja,
hogy egy 25-30 hektáros park fölkerül a vasúti sínek fölé, még több teret átengedve a felszínen a
beépítésnek.
Parkot építeni a vasúti infrastruktúra fölé, a sínek befedésével, a lehető legdrágább megoldás, és
soha nem hoz létre igazi zöldterületet, csak egy túldíszített tetőkertet.
Ez a repülőtéri  gyorsvasúti  elem azt sugallja,  hogy a projekt keretében felépülő sok luxuslakás
könnyen elérhető, és jól értékesíthető lesz majd az országba repülőn érkező, külföldi vevőknek.
Mindez arra enged következtetni, hogy a kormánynak nem célja, a városban élni akaró magyar
állampolgárok részére új lakónegyedet építeni, a város egyik legértékesebb rozsdaövezeti területén.
A valódi célkitűzés, a távol-keleti nagytőkések bevonzása.
Kérem Miniszter Urat válaszoljon az alábbi kérdéseimre:

• Mekkora költséget jelent a tervekben megjelenő vasúti infrastruktúra befedése, a 
megismert feltételek teljesülése esetén?

• A nemzetközi szerződésben említett infrastruktúrális fejlesztésekre milyen mértékű további
támogatást tevez nyújtani a kormány?

• Tervez-e újabb infrastruktúrális fejlesztéseket a kormány az ismerteken kívül?
• A kormánynak miért a külföldi vagyonos befektetők kiszolgálása a prioritás, a hazai 

állampolgárok lakáshoz juttatása helyett?
• A kormány tervez - e államilag támogatott bérlakás építési programot, amellyel a jelen 

hazai lakáshelyzeten javítana?



Várom megtisztelő válaszát!
 
Budapest, 2024.01.30
Tisztelettel,
Csárdi Antal
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